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EU: Nedávno jsem psal článek ve kterém jsem se zamýšlel nad nutností vyskočit z rozjetého
EU vlaku dějin, protože už tak nějak všichni tuší, že koleje brzy skončí a nastane náraz,
jaký tu už dlouho nebyl. Poukazoval jsem na to, že varovné signály už dávno nepřicházejí jen od
starých hloupých, ošklivých xenofobních čecháčků, co nikdy nebyli ani v Praze, ale stále častěji to
můžeme slyšet i od bývalých ojrohujerů… Keller, Zahradil, Vondra a další… Já sám sleduju celou
řadu fejsbůkových profilů a zírám kolik pravdoláskařů se začíná děsit toho, co volili.

Většina z nich ale stále ještě věří ve výhybku. Že bude možné přesvědčit strojvůdce v Bruseli, aby
zpomalili, změnili směr a všechno tak ještě zachránili.

Tvrdil jsem, že od leckterých států okolo už je zřetelně vidět, že se od unijního vlaku
odpoutávají. Takové Polsko je v EU asi tak stejně, jako je Turecko v NATO. Podobně je na tom
Maďarsko. U nás je to stále tak půl napůl, ale já osobně očekávám, že loni byly poslední volby, které
to tak ještě měly. Odteď se to začne jednoznačně vychylovat směrem od Brusele i v pravdoláskařské
Praze. Největší změna veřejného mínění přijde v březnu – to všichni dostanou vyúčtování energií za
loňský rok. A spočítají si, kolik to bude stát letos. Dále pak zjistí, o kolik přišli díky inflaci a o kolik
ještě přijdou díky zelenému údělu.

 

 

A pak už jen přijdou ty otázky, proč musíme energii povinně dávat na Lipskou burzu, proč jí
nemůžeme u nás prodávat za české ceny, atd, atd. Tohle se bude blbě okecávat i Fialovi. I když… v
dnešní době je těžké být kreténem, konkurence je hrozně veliká.

Když se ale podíváte na státy okolo, které teď vynulovaly DPH na energie a zastropovaly
ceny potravin,  stejně zřetelně vidíte, že se sice odvracejí od EU, ale s chutí a po dlouhodobé
přípravě připravují americké základny NATO na svém území. Poláci se na americké základny
vysloveně třesou , Maďaři také a to tak moc, že vlastně mají strach, že by to tak ani nemuselo
dopadnout. Včera jsem se také dozvěděl, že tu novou slovenskou smlouvu o pronájmu letišť americké
armádě sice schválila současná vláda, ale připravovat se to začalo už za Fica blahé paměti.

Jinými slovy, Visegrád (rád bych doufal, že bez nás) už má svoje řešení pro budoucnost
dávno nachystané. Americké. A dost na to řešení tlačí, ženou ho rychle kupředu, jako by věděli, že
spěch je zcela na místě. A vlastně vůbec nebudu překvapený, když se ukáže, že naše vláda už něco
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takového také podepsala a ani se neobtěžovala nám to říct.  Někde už je určitě připravené nějaké
lejstro, které nám zajistí bratrskou ochranu přátelského zámořského bratra. Podepisovat ji bude
Fialova vláda, ale začalo se už za Babiše, ba možná za Sobotky. Všechny země budoucího Trojmoří už
mají protektora domluveného. Na patřičná školení si tam už dojeli všichni, protože CIA
podporuje všechny strany, CIA neriskuje. Vlastně by mě ani nepřekvapilo, kdybychom zjistili že i SPD
má kádrové absolventy nějakých fulbrajtových stipendií.

Hele, my tady vlastně proti EU bojujeme úplně zbytečně. Ve skutečnosti už to naši mocipáni
dávno vymysleli a připravili. Ještě s Obamou na tom začali dělat. Pak přišel Trump a pořád se na tom
dělalo a teď je tam Biden a z nějakého důvodu se začíná tlačit na pilu.  Vlastně se jen vymění
Ojrohujeři za UShujery a jediné, co se ještě neví, jaká bude záminka.

Když teď vidím ten spěch na schválení té slovenské dohody, tak mám normálně pocit, že se
na naše americké a evropské hodnoty normálně plánuje nový Mnichov. Že si velmoc
rozmyslela své nedávné sliby.  Admirál včera velice trefně popsal situaci jednání USA – Rusko, kdy
řekl, že Amíci by strašně potřebovali, aby Rus přestal kamarádit s Číňanem. A i přes
bombastická prohlášení pro tisk jsou zřejmě ochotni k velkým ústupkům. Tak velkým, že Slováci,
Maďaři i Poláci začali spěchat s podpisy, protože takhle to měli vymyšlené. Tohle měl být jejich nový
svět – nabrat si úkor Ukrajiny svá historická území a bačovat si po svém, protože americký protektor
je daleko a Pánbůh vysoko.

Zřejmě je opravdu na stole úvaha o návratu NATO před rok 1997. Možná už leckomu na Slovensku
dochází, že dělal hejla a bude zrazen. Protože soupeření s Čínou je pro amíky asi jen o milion procent
důležitější než nějaké Slovensko. Možná to podobně už vidí i Saša Vondra, který tu moc a moc chtěl
ten radar.  Jedná se o nich bez nich… s Putinem.

Jako by už všichni mocní věděli, kdy se rozpadne EU a měli naplánováno, že tu bude nový US šéf  a
teď je možná napadlo, že nebude. Že bude ruský šéf… Z vůle Bidena a jedno týmu.

Nebo bude platit má předchozí úvaha? Rusko prostě na Ukrajinu “zaútočí” a kdyby
nezaútočilo, tak se tomu nějak pomůže, aby zaútočit muselo.  Bude zapotřebí zajistit pořádný
šok pro zdejší veřejnost, aby nedělala ofuky s podpisem amerických dohod a s dočasným pobytem
amerických vojsk, které nás zachrání před kontrarevolucí. Že se Rusko prostě zaměstná na Ukrajině,
tady bude mnoho důvodů platit za americkou ochranu a víceméně to bude pro USA i Rusko
akceptovatelné řešení.

V posledních dnech tomu ale věřím čím dál méně. Zřejmě někdo vlivný v USA spočítal, jaké jsou
americké šance bít  se s Ruskem a Čínou na dvou frontách a co hrozí, kdyby se Rusko definitivně
přimklo k Číně, protože by muselo. Donedávna jsem si myslel, že se hraje o to, jestli bude hranice
NATO na Dněpru nebo u Mukačeva. Ale v posledních dnech mám stále více pocit, že se hranice
NATO má vrátit na Krušné hory.

Ale je také možné, že se USA s Ruskem prostě domluví. Rusko kousek ustoupí,  Amíci kousek
ustoupí, žádné střílení na Ukrajině nebude, prostě se jen tiše  oznámí papalášům i oligarchům,
že Pobaltí a Ukrajina jsou v ruském vlivu  a země střední evropy jsou zase v americkém vlivu.
Normální dohoda mezi dvěma velmocemi… taková věčná klasika.   Železná opona se posune kamsi k
Užhorodu a my budeme zase na té špatné straně a ještě k tomu budeme vědět, že pro věc
amerických zájmů není žádná cizí oběť dost velká a příště jsme na řadě my, protože Rus by byl blbej,
kdyby toto řešení považoval za dobré na věčné časy.

Nějak nemám fantazii doufat, že by skutečně mohlo dojít k tomu, že mezi NATO a Ruskem by byla
celá bývalá východní a střední  Evropa neutrální a bez nucení vstupovat do jakýchkoliv vojenských



paktů. Když teď zvažuju všechny možnosti, tak bych to asi považoval za nejlepší řešení. Trojmoří
jakožto dostatečně velká a málo ozbrojená zóna mezi USA a Ruskem. Obnovení Rakouska-Uherska
21. století. Bez jaderných hlavic.

Zdá sem že právě něco takového bude geopolitickým středobodem zdejšího regionu pro letošní rok.
Ustanovit nové hranice základen jaderných střel.  Na Ukrajině to Rusko fakt nedovolí. Ale jinak se
hraje o celý zbytek střední Evropy.  Zřejmě už to nebude dlouho trvat. A také se brzy rozuzlí ta
Ukrajina. Ovšem nic hezkého nečekám. Jen nový Mnichov a zjištění, že ohledně EU už není co řešit,
protože to všechno bylo už dávno vymyšlené a nás se samozřejmě nikdo na nic neptal.

Kde budou hranice? Na Labi? Na Dněpru? Na Karpatech? Budou se nám bloky přímo dotýkat,
nebo mezi sebou nechají nějaké nárazníkové pásmo?  Jediné co ví jistě, že můžeme volit jak chceme,
ale dopadne to podle toho, jak se domluví nebo nedomluví Putin s Bidenem. Je úplně jedno, zda jste
Orbán, Kačinský, Čaputová nebo Fiala.  O Zelenském ani nemluvím, pro Ukrajinu to dopadne jedině
blbě. To je vlastně skoro jediná jistota –  Ukrajina bude okupována, jen se ještě neví, jestli Rusy, nebo
Poláky s Maďary, nebo všemi dohromady. A neví se, jestli bude obsazena silou nebo zdáním
svobodných voleb a jejich uznáním od obou velmocí.
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